
 

      
      
departement Interne Organisatie

Derde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk IOO/hdp/2016/16-09-29 
 
De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 1 september 
2016 
 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Financiën 
Budget 2016 
Vaststelling van de 3de wijziging 
 
Raadslid Elisabet Dooms vraagt toelichting bij de verschuiving van 
het investeringsbudget voorzien voor de aankoop van gronden voord 
uitbreiding van domein Het Leen. 
 
Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat het inderdaad gaat over een 
budget voor een aankoop van gronden in functie van de uitbreiding 
van het Het Leen die niet doorgaat en waarbij het budget 
verschoven wordt naar een andere doelstelling, namelijk het 
energieprestatiecontract voor het PTI in Eeklo. Strikt genomen gaat 
het om een nieuwe prioritering. 

3. Logistiek provinciale diensten en scholen 
Raamcontract voor wasserij – opstarten procedure 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
onderhandelingsprocedure zonder bekendmaking 
 
Geen vragen of opmerkingen. 

4. Participatielijst 2015 
Akteneming van het overzicht van de participaties 2015 
 
Gedeputeerde Vercamer wijst op een materiële misslag op pagina 
73 waar raadslid Johan Van Duyse reeds melding had van gemaakt. 
De eindcijfers van het bedrag van de toelage aan de vzw Toerisme 
Oost-Vlaanderen zijn 115 en niet 1151.  
 
Raadslid C. Bauwens vraagt waarom er nog melding wordt gemaakt 
van de participatie in de Vereniging van België die sedert 2001 in 
vereffening is. Hij vraagt waarom die vereffening zo lang duurt. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat de provincie deel 
uitmaakt van de vereniging zolang ze niet ontbonden is. Voorzitter 
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Greet De Troyer vult aan dat dergelijke vereffeningen dikwijls lang 
duren. Dit heeft onder meer te maken met de verantwoordelijkheid 
die de vereffenaar draagt. 

5. Intergemeentelijke samenwerkingsverbanden 
TMVW IC – voorbereiding van de buitengewone algemene 
vergadering van 28 oktober 2016: 
- Aanduiding van 1 effectieve vertegenwoordiger 
- Vaststelling van het mandaat = goedkeuring van de voorgestelde 
statutenwijziging 
 
De heer Bauwens vraagt toelichting over de essentie van het 
dossier. De heer Hedwig De Pauw licht toe dat het om een 
aanpassing gaat van een reeks artikelen die verband hielden met de 
toekenning van dividenden. Vermits er in de toekomst geen 
dividenden meer zullen betaald worden om te vermijden dat men 
onder de vennootschapsbelasting zou vallen, drongen zich een 
aantal aanpassingen op. 

6. Intergemeentelijke samenwerkingsverbanden 
TMVW IC – voorbereiding oprichting TMVS, dienstverlenend 
intergemeentelijk samenwerkingsverband 
Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende waarnemer in 
het overlegorgaan met specifieke opdracht in de voorbereidende 
fase 
 
geen vragen of opmerkingen. 

7. Intergemeentelijke samenwerkingsverbanden 
Veneco: 
- Instemming met verlenging zonder provinciale deelname 
- Bepalen van einddatum mandaat provinciale vertegenwoordigers 
- Goedkeuring van de overeenkomst betreffende het 
scheidingsaandeel en de uittredingsmodaliteiten  
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat het om een eerste 
dossier gaat waarbij de uittreding uit een zogenaamde streek-
intercommunale principieel wordt geregeld. 
De regeling met Veneco bouwt voort op de regeling die in 2015 werd 
getroffen naar aanleiding van de uittreding van de stad Gent en de 
gedeeltelijke terugname van een aantal aandelen door de provincie. 
Voor de provincie zijn er twee uitgangspunten. We willen een 
correcte vergoeding waarbij uitgegaan wordt van de boekwaarde 
maar we willen de kaspositie van de intercommunales niet in het 
gedrang brengen. Overleg met Veneco heeft geleid tot een concept 
waarbij ¼ in cash wordt uitbetaald, ¼ via een achtergestelde lening 
(in concreto via een toevoeging aan en met dezelfde modaliteiten als 
de achtergestelde lening die vorig jaar werd overeengekomen) en ½ 
in een projectenfonds dat kan ingezet worden voor projecten in het 
werkgebied van Veneco. Er wordt uitgegaan van een maximale 
consensus over projectvoorstellen die kunnen uitgaan van de 
provincie of uit de streek kunnen komen. Als zou blijken dat na 
verloop van de voorziene looptijd er middelen zouden resten 
waarover geen consensus werd bereikt behoudt de provincie het 
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laatste woord over de besteding. 
 
Raadslid Evrard vindt het vreemd dat we uitstappen maar toch 
onrechtstreeks actief blijven. Hij vraagt zich ook af waarom we de 
economische waarde niet gevraagd hebben. 
Gedeputeerde Vercamer wijst er op dat de uittredingsvergoeding 
provinciaal geld is. De provincie en Veneco hebben elkaar kunnen 
vinden “in het midden”. Hij wijst er op dat het ontwerp van decreet 
dat de uittreding van de provincies regelt in een eerdere versie 
voorzag dat wanneer er geen consensus zou gevonden worden over 
de uittredingsvergoeding, de uitreding zou gebeuren tegen de 
nominale waarde. Dat laatste element is in de uiteindelijke versie 
geschrapt. Hij wijst nogmaals op de historische rol van de provincies 
bij het tot stand komen van de intercommunales. De heer Bart 
Blommaert stelt ook vast dat er een merkwaardige perceptie 
ontstaat. Alhoewel de provincies destijds de intercommunales 
hebben mogelijk gemaakt en zeer sterk bijgedragen hebben tot hun 
ontwikkeling, worden zijn nu beschouwd als de partij die de 
intercommunales komt leegroven. 
Gedeputeerde Vercamer beaamt dit en wijst nog eens op de 
inspanningen in het verleden en de bereidheid van de provincie om 
tot faire regelingen te komen waarbij de kaspositie van de 
intercommunales niet in het gedrang komt. 
 
De heer Evrard vraagt wat er met de van de provincie teruggenomen 
aandelen gebeurt. Hedwig De Pauw deelt mee dat naar aanleiding 
van de verlenging van de intercommunale een globale herschikking 
gebeurt van de aandelen tussen de gemeenten waarbij de uittreding 
van de provincie wordt meegenomen. 
De heer Evrard vraagt of de middelen uit het fonds zullen worden 
geïnvesteerd met het oog op een return.  
Gedeputeerde Vercamer verwijst naar de voorbeelden die in de 
overeenkomst worden vermeld. De projecten zullen in beginsel geen 
return genereren. 
Raadslid Gerda Zenner-De Gryze stelt vast dat de provinciale 
bestuurders ontslag nemen maar dat er wel wordt verder gewerkt 
met provinciale middelen. 
Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat de provincie, zij het in 
maximale consensus met Veneco, zal beslissen over welke 
projecten middelen uit het Fonds zullen krijgen. Hij beantwoordt 
meteen ook de vraag van raadslid Elisabet Dooms naar de wijze van 
totstandkoming van een akkoord over projectvoorstellen onder 
verwijzing naar de tekst van de overeenkomst. 

8. Patrimonium 
Oud Vredegerecht te Ronse, leegstaande vleugel De Biesestraat 
Onderhandse verkoop tegen een richtprijs 
Machtiging van de Deputatie 
 
Raadslid Paul Carteus drukt zijn tevredenheid uit over het feit dat er 
vooruitgang wordt geboekt in het dossier maar heeft vragen bij de 
uiteenlopende schattingsverslagen. Had men daar vooraf geen beter 
zicht op? De heer Kristof Goethals, hoofd van de dienst 
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Patrimonium, wijst op het specifieke karakter van de vastgoedmarkt 
in Ronse waar de prijzen een stuk lager liggen dan in de rest van de 
provincie.  
Raadslid Bart Blommaert stelt dat een schattingsverslag toch redelijk 
realistisch hoort te zijn. Gedeputeerde Hilde Bruggeman kan dit 
slechts beamen maar wijst op haar beurt naar de zwakke 
vastgoedmarkt in Ronse. 

9. Patrimonium 
Gent PAC Zuid 
Bepalen van de wijze van verkoop: algemene biedprocedure bij 
notaris 
 
Gedeputeerde Bruggeman deelt mee dat het schattingsverslag werd 
geactualiseerd. Wat nu wordt voorgesteld aan de provincieraad is de 
wijze van verkoop. Zoals eerder beslist zal niet gewerkt worden met 
een transactieadvocaat maar met een biedprocedure via notarissen. 
Hoe die concreet zullen werken moet nog verder worden uitgewerkt. 
Er bestaan daar immers verschillende scenario’s voor. 
Volgens raadslid Blommaert is er ook ergens sprake van een “niet 
bindend bod”. Volgens hem bestaat dat niet. 
Provincieraadsvoorzitter Greet De Troyer wijst er op dat een bod 
“onder voorwaarde(n)” wel mogelijk is. 
De heer Blommaert wenst ook te vernemen hoe de notarissen zullen 
vergoed worden ? Er wordt medegedeeld dat het een wettelijk 
geregelde vergoeding betreft en dus geen “commerciële” 
vergoeding. 

10. Uitgesteld in de Provincieraad van september 
Personeel – Competentiemanagement 
Functiebeschrijvingen 
+ amendement namens de Deputatie tot aanpassing van 
functiebeschrijvingen 
Vaststelling 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman wijst er op dat het onder meer over 
een aantal functiebeschrijvingen gaat waar ingevolge het overleg 
met de vakbonden nog aanpassingen aan gebeurden. 
De heer Johan Van Duyse stelt vast dat het opnieuw om een 
uitgebreide reeks gaat en pleit voor meer generieke 
functiebeschrijvingen. Hij vraagt ook waarom er sprake is van een 
amendement namens de deputatie. Gedeputeerde Bruggeman 
antwoordt dat het amendement juist de aanpassingen betreft die op 
verzoek van de vakbonden werden gedaan. 

11. Personeel – projectrapportering 
Rapportering verlengde projecten periode februari 2016 – september 
2016 
Kennisneming 
 
Geen vragen of opmerkingen 
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12. Varia 
 
Er zijn geen variapunten. De voorzitter sluit de vergadering 

 

 
Gent, 30 september 2016 

 De secretaris   De voorzitter 

Elisabet Dooms Hilde De Sutter 

                     De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 


